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A xuízo de Javier Garrido, as 35.000 vivendas protexidas do anterior Plan eran
&quot;suficientes polo momento, porque non existe unha demanda para as que se propón
agora&quot;. Aproin insiste en que os promotores están &quot;atemorizados&quot; pola
rendibilidade nalgúns dos ámbitos modificados, e considera que &quot;o risco xurídico
introducido polo Goberno local era innecesario&quot;.   

Garrido expón que &quot;a promesa política do 40% non é un fundamento xurídico, e non se
pode obrigar a un promotor a facer unha vivenda que pode non chegar a ser rendible&quot;.
Respecto diso, Garrido vaticina: &quot;Haberá un avalancha de recursos&quot;.
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http://www.farodevigo.es/secciones/noticia.jsp?pRef=3181_2_180606__promotores-declaran-aterrorizados-sindicatos-aplauden-cambios-Plan

